



Karlskoga Budoklubb Styrelsemöte 2020-06-15

Närvarande

Mats Werf, Rose-Marie Berggren, Jenny Johrin, Tord Andersson, Jan Hellqvist, Per Eriksson, Aaron Berge, Eva Torsteinsrud, Cecilia Berglöf

1. Mötets öppnande

Ordförande Mats Werf öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.

4. Kassörens rapport

- Inte mycket har skett sedan senast
- Inbetalning till budoförbundet är genomförd
- Genomgång av verifikationslista och okända poster
- Flertalet har inte betalat in medlemsavgiften, svårt att kräva in pga utebliven träning i vår
- Ekonomin är god
- Cecilia har skaffat ett konto på Visma för bokföring.
- Per och Aaron kollar på system för fakturering. Kolla även IdrottOnline. – Kvarstår

5. Lokalen

- En översyn görs av träningstider, uppdateras i lokalpärmén. Jenny ansvarar för denna punkt. - Klart
- Behov av utökade lokaler mm, drivs i samtal med kommunen:
 - Bredare dörr ut mot korridoren
 - Förråd för mattor – Ev kan vi få ett förråd på annat ställe
 - Ta över Innebandyns nuvarande KansliPunkten togs upp med Kommunen på föreningsträffen. Just nu finns inga ytor för oss.
 - Kvarstår
- Tord kollar om möjlighet att nyttja omklädningsrum på dagtid.
 - Kommunen tar upp frågan med skolan
 - Kvarstår
- Trasig taklampa i Dojon är anmäld till kommunen. De kontaktar Tord när den skall åtgärdas. – Klart
- Jan ställer fråga till karaten om vi kan ha ett gemensamt gym. – Kvarstår
- Ta upp frågan angående att Boxarna använder samma omklädningsrum som oss, kan de få använda ett annat omklädningsrum? – Tord kollar. – Kvarstår
- Vi behöver felanmäla dörren till gymmet då den gått i baklås – Tord-Klart
- Önskemål att skohyllor sätts upp vid entrédörren. – Tord och Mats-Kvarstår
- Mittenrutan i gymmet är krossad i ytterglaset-Tord anmäler
- Vi har fått ett E på dörren
- Storstädning av lokalen behöver göras innan vi drar igång verksamheten igen. Mötet beslutar att det blir kl 18.00 den 10/8 innan nästa styrelsemöte.
- Starta igång verksamheten igen? Vi har fått klartecken från förbundet om att starta med anpassning, riktlinjer/principer ska följas. BJJ och judon startar upp denna vecka. Övriga funderar. Mattan ska spritas efter träning. Införskaffning av städutrustning med spritning. Pär får godkänt av mötet att inhandla. Om vi kommer i normalläge igen så startar all verksamhet upp i mitten på aug.



6. Hemsidan

- Mats uppdaterar adressen med E
- Sektionerna gör en översyn av sidan för att kontrollera aktualitet. Stående punkt.

7. Nycklar

- Cecilia och Tord inventerar taggar och nycklar-kvarstår

8. Bevakning drogpolicy och sexuella trakasserier

- Inget att rapportera.
- Belastningsregistret – Stående punkt. Bordlägger frågan om intervall. En rutin om att alla visar vid samma tillfälle. De som skall visa upp på nytt har blivit påmind på mötet.

9. Ju Shin Jutsu

- Läger 14-15/3 i Karlskoga -inställt
- Instruktörsutbildning 1-2/2 i Stockholm, 2 deltagare deltog.
- Läger i Vetlanda 9-10/5 -inställt
- Sportlovsaktivitet genomförd
- Sommarläger inställt

10. Judo

- Fortsatt ledar- och tränarutbildningsprogram fortsätter då förbundet tillåter
- En tränarutbildning online planeras
- Ordinarie träning startar vid skolstart enligt plan

11. Gracie Barra

- Nordic Open i slutet av mars -inställt
- Samkört med Yagyu Shingan uteträning vid Kapellet på tisdagar

12. Yagyu Shingan

- Läger kommer genomföras i Kristi Himmelsfärdshelgen. -Inställt
- Söndagsträning i kapellet har istället körts på tisdagar tillsammans med Gracie Barra utomhus

13. Övrigt

- Fråga från ePassi om vi vill vara med att erbjuda att ansluta oss till tjänsten för att kunna erbjuda deras kunder. Beslut att avvakta. – Punkten kvarstår för bevakning.
- Föreningsdagen är planerad till 16/5 sista anmälan 30/4. -Inställt
- Alla i styrelsen bör vara med i IdrottOnline. Mats ordnar när han fått personnummer på de som ska läggas till.
- Sista söndagen i augusti skall inrapportering ha gjorts av närvaro i IdrottOnline
- Värdegrund. Ska vi köra på riksidrottsförbundets? Bör i så fall framgå. Frågan bordläggs till nästa möte. Mats skickar ut den via mail till Jenny som bilägger den med protokollet.
- Jan har lånat 9 mattor

14. Nästa möte

Nästa möte blir 10/8 19:40 i lokalen. Städning från kl 18.00

15. Mötets avslutande

Ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid pennan
Jenny Johrin, Sekreterare